



SERFAUSER SAUSER.

In 85 m Höhe und mit bis zu 65 km/h über die Köpfe der Skifahrer hinweg zu sausen, das hat schon seinen Reiz. Von der Sunliner Bergstation über 4 Sektionen (Gesamtlänge 2.100 m) zur Talstation Komperdellbahn.

Öffnungszeiten:

täglich nachmittags gegen Voranmeldung am Vortag an den Kassen der Seilbahn Komperdell.

Preise:

Erwachsene € 38,00 . Jugendliche Jhg. 2003 – 2006 € 33,00
Kinder bis Jhg. 2007 € 23,00. Kinder ab 10 Jahren – mit einer Körpergröße von mindestens 1,30 m und 30 kg. Erwachsene bis max. 125 kg.

Information & Reservierung unter Tel. +43/5476/6203, an den Kassen der Talstation Komperdell oder direkt am Start.

Bitte beachten Sie die aktuellen Covid-Teilnahme- & Nutzungsbedingungen auf unserer Website www.serfaus-fiss-ladis.at

Soaring 85 m over the heads of the skiers below at 65 km/h has a certain attraction! The Serfauser Sauser provides a winter thrill that is both unique and intoxicating.

Open daily in the afternoon, only with advanced reservation the day before at the ticket office of the Seilbahn Komperdell.

Prices:

Adults € 38.00 . Youth € 33.00 . Children € 23.00
(youth: born 2003 - 2006, children: born 2007 or later)
Children aged 10 and above, with a minimum height of 1.30 m and weight of 30 kg. Adults with a maximum weight of 125 kg.

For more information & reservation please call +43/5476/6203 or enquire at the Sunliner top station or at the Komperdell cable car ticket offices.

Please note the current Covid 19 conditions of participation at our website www.serfaus-fiss-ladis.at